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Vedlagt fremsender jeg til udvalgets orientering rapport fra arbejdsgrup-
pen om bedemandsbranchen. Som det fremgår af rapporten har afdæk-
ningen af problemerne i branchen vist, at der er meget få klagesager, og 
at der generelt er en høj forbrugertilfredshed med bedemændene. Derfor 
ser jeg ikke grund til at indføre regulering af branchen. Dog vil jeg opfor-
dre branchen til at udnytte den eksisterende certificeringsordning. 

I forhold til prisgennemsigtighed for forbrugerne er det min vurdering, at 
gennemsigtigheden med fordel kan øges. Derfor vil jeg tage initiativ til, 
at vi i samarbejde med bedemandsbranchen og Forbrugerrådet får udar-
bejdet en standardblanket med de mest gængse bedemandsydelser. Blan-
ketten kan give forbrugerne et bedre overblik og kan også danne ud-
gangspunkt for 3 priseksempler, der skal gøres tilgængelige elektronisk
på bedemændenes hjemmesider.   

Jeg vil indkalde arbejdsgruppen om et års tid for at vurdere, om initiati-
verne har haft den ønskede effekt.

Med venlig hilsen

Brian Mikkelsen
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